
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Εκτός προγράμματος κινδυνεύουν να μείνουν οι νέοι αγρότες με
κηπευτικά χαμηλής κάλυψης»

Κύριε Υπουργέ,

Ζήτημα έχει ανακύψει τις τελευταίες ημέρες με τις αιτήσεις εκατοντάδων νέων
παραγωγών μετά την έκδοση της υπ’ αριθμ. 257/03-02-2022 εγκυκλίου της Ειδικής
Υπηρεσίας Εφαρμογής Π.Α.Α., με θέμα: «Διοικητικός έλεγχος των αιτημάτων στήριξης
προς ένταξη» στο Υπομέτρο 6.1. «Εγκατάσταση Νέων Γεωργών» στο πλαίσιο της υπ’
αριθμ. 4704/11-11-2021 3ης πρόσκλησης.  Με την παρούσα εγκύκλιο επιχειρείται η
εφαρμογή διαφορετικού τρόπου υπολογισμού των τυπικών αποδόσεων στις κηπευτικές
καλλιέργειες σε σχέση με αυτούς που είχαν ακολουθηθεί στις προσκλήσεις νέων
αγροτών του Υπομέτρου 6.1 κατά την περίοδο 2016 (Α΄ κύκλος) αλλά και του 2018 (Β΄
κύκλος), αφού αναφέρεται ότι οι κηπευτικές καλλιέργειες με μη προσπελάσιμα
στέγαστρα (πολύ χαμηλής κάλυψης) θα εμπίπτουν στην τυπική απόδοση των
κηπευτικών καλλιεργειών μεγάλης έκτασης ή μικρής έκτασης σε αγρό (υπαίθρια).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να προβείτε σε ενέργειες επανεξέτασης της ανωτέρω εγκυκλίου,  διότι,
όπως τονίζουν αγρότες και ΓΕΩΤΕΕ, εγείρονται θέματα ισόνομης μεταχείρισης, καθώς
πρόκειται για αλλαγή του τρόπου υπολογισμού κατηγοροποίησης των κηπευτικών
καλλιεργειών και εν τέλει αλλαγή του τρόπου υπολογισμού των τυπικών αποδόσεων
εντός της ίδιας προγραμματικής περιόδου;

2. Θα δώσει λύση το ΥΠΑΑΤ στο υπάρχον πρόβλημα, καθώς η εγκύκλιος αποκλείει του
προγράμματος και πραγματικούς παραγωγούς που έχουν κάνει ήδη έξοδα για την
καλλιέργεια αλλά και για το εν λόγω πρόγραμμα;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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